
Zerówka cz.6

Niech będzie pochwalony Jezus Chrystus!

Dobrze jest jak najczęściej modlić się do Pana Jezusa. Podczas naszych spotkań
na katechezach, zaczęliśmy uczyć się modlitwy rozpoczynającej się „Ojcze
nasz”. Mam nadzieję, że tą właśnie modlitwą rozpoczynacie swój codzienny
pacierz.

Zapraszam was do obejrzenia filmu, w którym brat zakonny Franciszek
tłumaczy, jak ważna jest Msza Święta i uczestniczenie w niej w każdą niedzielę.

https://www.youtube.com/watch?v=MC32OuSrZRY

Szczęść Boże!


